

KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dan Pusat Khidmat Kontraktor / Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :

TAJUK KERJA	TARAF SYARIKAT	KELAS KATEGORI PENGKHUSUSAN	TEMPAT & TARIKH MULA MENDAPATKAN DOKUMEN	HARGA DOKUMEN & BAYARAN	TEMPAT, TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
<p>1 KERJA-KERJA MEMBAIK PULIH DAN UBAHSUAI RUANG PEJABAT ARAS 4 DI PUSAT SAINS NEGARA, KUALA LUMPUR . (BIL. SEBUTHARGA : PSN(S) 7010/53/2)</p>	<p>TERBUKA</p>	<p>G1 B B04</p>	<p>ARAS 3, PEJABAT PENTADBIRAN PUSAT SAINS NEGARA BUKIT KIARA KUALA LUMPUR.</p>	<p>Percuma</p>	<p>ARAS 3, PEJABAT PENTADBIRAN PUSAT SAINS NEGARA BUKIT KIARA KUALA LUMPUR.</p>
<p>2 KERJA-KERJA PEMBAIKAN PENDAWAIAAN DAN SISTEM LAMPU JALAN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI PUSAT SAINS NEGARA, KUALA LUMPUR. (BIL. SEBUTHARGA : PSN(S) 7010/65)</p>	<p>TERBUKA</p>	<p>G1 ME E04 / E11</p>	<p>2 MEI 2018 (Akan diemailkan kepada Kontraktor yang hadir Taklimat dan Lawatan Tapak Sahaja.</p>	<p>Percuma</p>	<p>14 MEI 2018 SEBELUM 12.00 TENGAHARI</p>
<p>TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK (WAJIB) TARIKH : 2 MEI 2018 (RABU) 1) Sebutharga PSN(S) 7010/53/2 Masa : 9.30 Pagi 2) Sebutharga PSN(S) PSN(S) 7010/65 Masa : 11.30 Pagi LOKASI : ARAS 3 AUDITORIUM QUANTUM PUSAT SAINS NEGARA, K. LUMPUR</p>	<p>Beralamat di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur, Putrajaya & Selangor</p>	<p>Beralamat di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur, Putrajaya & Selangor</p>	<p>2 MEI 2018 (Akan diemailkan kepada Kontraktor yang hadir Taklimat dan Lawatan Tapak Sahaja.</p>	<p>Percuma</p>	<p>14 MEI 2018 SEBELUM 12.00 TENGAHARI</p>



Dokumen sebutharga hanya akan diemailkan kepada kontraktor yang hadir pada hari Taklimat dan Lawatan Tapak sahaja. Dokumen sebutharga akan dikeluarkan kepada kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PERAKUAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN dan SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR/KEMENTERIAN KEWANGAN dan SIJIL ASAL PENGIKTIRAFAN TARAF BUMIPUTERA jika berkenaan semasa hari Taklimat dan Lawatan Tapak. Salinan sijil Pendaftaran Pusat Khidmat Kontraktor/Sijil pengiktirafan Taraf Bumiputera boleh diterima jika disahkan oleh Pengarah Pusat Khidmat Kontraktor.

Tarikh Iklan : 25 April 2018



**PUSAT SAINS NEGARA
KEMENTERIAN SAINS, TEKNOLOGI & INOVASI**

KENYATAAN KERJA UNDI

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembinaan Industri Pembangunan Malaysia dan Pusat Khidmat Kontraktor / Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran bagi kerja-kerja berikut :

	TAJUK KERJA	TARAF SYARIKAT	KELAS KATEGORI PENGKHUSUSAN	TEMPAT TAKLIMAT DAN CABUT UNDI	TARIKH (HARI)	MASA PENDAFTARAN & MASA CABUTAN UNDI
1	PERMOHONAN BAGI MEMBUAT SEBUT HARGA PENGGANTIAN BARU KUBIKAL DAN SINGGI KANAK-KANAK TANDAS ARAS 1 (BELAKANG PENTAS) DI PUSAT SAINS NEGARA, KUALA LUMPUR. (BIL. SEBUTHARGA : PSN(S) 7010/64) Tarikh Iklan : 25 April 2018	BUMIPUTERA Beralamat di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur,	G1 B BO4 Beralamat di Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur	AUDITORIUM QUANTUM ARAS 3 PUSAT SAINS NEGARA BUKIT KIARA KUALA LUMPUR.	2 MEI 2018 (RABU)	9.30 Pagi

Syarat-syarat kelayakan untuk menyertai kerja undi, kontraktor dikehendaki membawa bersama semua sijil asal atau dokumen asal semasa hari pendaftaran adalah seperti berikut :

1. KAD PENGENALAN
2. PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PERAKUAN PERMOHONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN
3. SIJIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR

atau

* KONTRAKTOR BOLEH MENGHANTAR WAKIL DENGAN MENGEMUKAKAN SURAT PERAKUAN

